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Protokół Nr: LXXX/2023 

z LXXX - zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 15.12.2023 r. 

 

LXXX zwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń 

Urzędu Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 09.17 – 10.26 pod przewodnictwem Pana 

Jerzego Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

 

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 10. Nieobecni radni: Pani Magdalena Kalińska – nieobecność usprawiedliwiona, 

Pani Iwona Pawłowska – nieobecność usprawiedliwiona, Pan Adam Cieślak – nieobecność 

usprawiedliwiona, Pan Augustyn Wróblewski – nieobecność usprawiedliwiona, Pan Marek 

Olczak – nieobecność usprawiedliwiona. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.2. Do zaproponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki, 

na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki, zaproponował wprowadzenie zmian 

w postaci dodania po punkcie 4. punktu 4a. w brzmieniu: „Omówienie projektów uchwał: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Sanniki, 2) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 

2023, 3) uchwała zmieniająca uchwałę Nr 189/XXXIX/2021 Rady Miasta i Gminy Sanniki 

z dnia 28 lipca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Mazowieckiego” oraz przesunięcie w punkcie 5. podpunktu 1) na miejsce trzecie, a w 

podpunkcie pierwszym wprowadzenie „uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sanniki”, przesunięcie podpunktu 2) na 

miejsce czwarte, a w podpunkcie drugim wprowadzenie „uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2023” oraz dodanie podpunktu 5) w brzmieniu: 

„uchwała zmieniająca uchwałę Nr 189/XXXIX/2021 Rady Miasta i Gminy Sanniki z dnia 28 

lipca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego”. 

 

Zaproponowany porządek obrad z uwzględnieniem ww. zmiany przyjęto jednogłośnie 

10 głosami „za” tj. zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (t. j. Dz. U. z 2023 r., poz. 40 ze zm.), bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z: 

LXXVII – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 26.10.2023 r. 

LXXIX – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 28.11.2023 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej i z 

wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

4a. Omówienie projektów uchwał: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Sanniki, 

2) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2023, 

3) uchwała zmieniająca uchwałę Nr 189/XXXIX/2021 Rady Miasta i Gminy Sanniki 

z dnia 28 lipca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Mazowieckiego. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Sanniki, 

) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2023, 

) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sanniki, 

) Uchwała Budżetowa Miasta i Gminy Sanniki na rok 2024, 

) uchwała zmieniająca uchwałę Nr 189/XXXIX/2021 Rady Miasta i Gminy Sanniki 

z dnia 28 lipca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Mazowieckiego. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Dyskusja. 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania. 

9. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. Protokół z: 

LXXVII – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 26.10.2023 r. 

przyjęto – jednogłośnie 10 głosami „za”, bez uwag.  

LXXIX – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 28.11.2023 r. – 

jednogłośnie 10 głosami „za”, bez uwag.  

 

Ad.4. Ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i  z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki każdy Radny zapoznał się 

indywidualnie. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 

Na posiedzenie przybył Burmistrz Miasta i Gminy Sanniki – Pan Gabriel Wieczorek. 

 

Ad.4a. Omówienie projektów uchwał: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Sanniki 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta i Gminy Sanniki – Pani Marlena Kunikowska. 

Wyjaśniła, że w roku 2023 w załączniku nr 1 dokonuje się aktualizacji planu dochodów 

i wydatków dostosowując te plany do Uchwały Budżetowej na 2023 rok. W latach 2023 – 

2024 dokonuje się również aktualizacji danych dotyczących wydatków objętych limitem, 

o którym mowa w art. 226 ust. 3 pkt 4 ustawy o finansach publicznych w zakresie wydatków 

majątkowych, a konkretnie dotyczy to aktualizacji planu wydatków przedsięwzięć, które są 

zawarte w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Ponadto w załączniku nr 1 aktualizuje się 

kwoty spłat kredytów, które wynikają ze zobowiązań już zaciągniętych, czyli z podpisanych 

umów na kredyt. W załączniku nr 2 dokonuje się zmian w zakresie kilku przedsięwzięć. 

Zmiany dotyczą aktualizacji planów wydatków, a zarazem zmian łącznych nakładów 

finansowych limitu zobowiązań. Limit zobowiązań zmienia się w sytuacji, kiedy są podpisane 

umowy z wykonawcą. Wtedy limit zobowiązań jest zmniejszany. Zmiany te dotyczą zadań 

pod nazwą: „Wykonanie ujęcia wód podziemnych dla potrzeb zasilenia wodociągu gminnego 

Miasta i Gminy Sanniki na działce o numerze ewidencyjnym 48/2,  obręb Staropól”, 

„Odbudowa dróg na terenie Miasta i Gminy Sanniki wraz z odbudową zniszczonej 

infrastruktury technicznej”, „Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej 

rozbudowy i przebudowy gminnej oczyszczalni ścieków w Sannikach” oraz „Budowa sieci 

wodociągowej w miejscowości Sielce i Brzezia”. 

 

2) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2023 

 



 3 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta i Gminy Sanniki. Wyjaśniła, że po stronie 

dochodów jest jedna zmiana - w dziale 921 zdejmuje się środki w kwocie 98.000 zł przyznane 

na realizację zadania pn. „Zabezpieczenie przeciwwłamaniowe zabytkowego Pałacu 

w Sannikach – System monitoringu na terenie Zespołu Pałacowo – Parkowego w Sannikach – 

zakup wyposażenia”. Zadanie to było w budżecie roku 2023, ale nie zostanie ono wykonane 

w tym roku. Tym samym dochody i wydatki przenoszone są na rok 2024, a zdjęte z roku 

2023.  

W wydatkach w dziale 400 zwiększa się o 22.500 zł plan wydatków na zakup energii 

elektrycznej – dotyczy stacji uzdatniania wody.  

W dziale 600 Transport i łączność – zwiększa się o 130.000 zł plan przedsięwzięcia 

inwestycyjnego pn. „Odbudowa dróg na terenie Miasta i Gminy Sanniki wraz z odbudową 

zniszczonej infrastruktury technicznej”. Zadanie to realizowane jest obecnie, a zostanie 

dokończone w roku 2024. Podczas prac na ul. Wólczyńskiej okazało się, że trzeba dokonać 

wymiany przyłączy sanitarnych i wodociągowych. Nie było to zaplanowane pierwotnie, stąd 

też zwiększenie kosztów. Wykonawca przystępując do realizacji zadania informował Gminę, 

że taka sytuacja może mieć miejsce i pewnie jakieś dodatkowe koszty się pojawią i 

rzeczywiście tak się stało.  

Przewodniczący Rady dodał, że wodociąg był wykonywany w latach 70-tych, w technologii 

metalowej i w większości jest skorodowany. Bez sensu byłoby przykrywać te przyłącza 

asfaltem po to, żeby za chwilę, na skutek awarii, rujnować wszystko. Jest to zatem 

uzasadnione posunięcie. Pan Przewodniczący zapytał, czy będą wymieniane wybrane 

przyłącza, czy wszystkie.  

Burmistrz odpowiedział, że będą wymienione wszystkie przyłącza kanalizacyjne. Jest to 

ważne, gdyż prawdopodobnie z tego względu pozarywał się asfalt. Złącza kanalizacyjne były 

nieszczelne, zaczęła wyciekać woda poza instalacje i zaczęła wypłukiwać ziemię pod 

asfaltem. Asfalt wisiał w powietrzu i się zarywał. Przyłącza wodociągowe też są stare i w tych 

przypadkach, gdzie to zostanie uznane za stosowne, tj. te przyłącza, które są w słabej 

kondycji, będą wymieniane na nowe.  

Pani Skarbnik kontynuując omawiane projektu uchwały poinformowała, że zdejmuje się 

wydatki majątkowe przeznaczone na pomoc finansową w formie dotacji celowej dla 

Województwa Mazowieckiego na dofinansowanie wykonania dokumentacji projektowych dla 

zadań pn.: Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 577 na terenie m. Czyżew gm. Sanniki, 

i Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 577 na terenie m. Szkarada i Brzezia gm. Sanniki. Te 

dotacje, które miały być w tym roku zaplanowane, to kwoty po 75.000 zł na każde zadanie, 

czyli łącznie kwota 150.000 zł. W związku z tym, że Województwo Mazowieckie ma umowę 

na wykonanie tej dokumentacji, która przewiduje zakończenie realizacji w połowie 2024 

roku, Gmina będzie zobowiązana przekazać dotacje w kolejnym roku, tj. w roku 2024.  

W dziale 801 przenosi się kwotę 28.840,87 zł z planu wynagrodzeń i pochodnych do planu na 

zakup materiałów i wyposażenia w związku z realizacją projektu „Klucz do wiedzy. Wsparcie 

uczniów i nauczycieli placówek oświatowych w Sannikach”. Pozostały tu środki na 

wynagrodzeniach po tym, jak odbyły się dodatkowe zajęcia dla uczniów. Środki te 

przekazane będą na zakup materiałów w celu wykorzystania w stu procentach przyznanych 

środków.  

W dziale 921 zdejmuje się zadanie inwestycyjne pn. „Zabezpieczenie przeciwwłamaniowe 

zabytkowego Pałacu w Sannikach – System monitoringu na terenie Zespołu Pałacowo – 

Parkowego w Sannikach – zakup wyposażenia”. Realizacja nastąpi w 2024 r. Ponadto 

zwiększa się plan dotacji podmiotowej dla instytucji kultury – Miejsko-Gminny Ośrodek 

Kultury w Sannikach. Zwiększenie to wynika z chęci dofinansowania imprezy, którą MGOK 

będzie organizował w Sylwestra. Środki na to zadania Pani Dyrektor pozyskała z zewnątrz. 

 

3) uchwała zmieniająca uchwałę Nr 189/XXXIX/2021 Rady Miasta i Gminy Sanniki 

z dnia 28 lipca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Mazowieckiego 
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Projekt uchwały omówiła Pani Marlena Kunikowska. Wyjaśniła, iż w związku z tym, że 

środki dotyczące przekazania dotacji dla Województwa Mazowieckiego na dofinansowanie 

dokumentacji na ścieżki przesuwane są z roku 2023 na rok 2024, wystąpiła konieczność 

zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego. 

Zmiana ta dotyczy wyłącznie roku, gdyż ww. uchwała przewidywała udzielenie pomocy 

finansowej w roku 2023. Zatem uchwała w § 1 otrzymuje brzmienie: „Pomoc finansowa 

zostanie udzielona ze środków własnych budżetu Miasta i Gminy Sanniki na 2024 rok 

w wysokości 150 000 zł”, w podziale na dwa zadania, tj. wykonanie dokumentacji 

projektowej dla zadania pn.: Rozbudowa drogi wojewódzkiej na terenie m. Czyżew oraz 

wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Rozbudowa drogi wojewódzkiej na 

terenie m. Szkarada i Brzezia. 

 

Ad.5. Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła następujące uchwały: 

 

) Uchwałę Nr 371/LXXX/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Sanniki 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena    

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn    

Uchwała została podjęta jednogłośnie 10 głosami „za”,  (5 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 372/LXXX/2023 zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki 

na rok 2023 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   
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Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena    

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn    

Uchwała została podjęta jednogłośnie 10 głosami „za”,  (5 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

 

 

Przewodniczący Rady – Pan Jerzy Jabłoński przed przejściem do podjęcia kolejnych 

uchwał poinformował, że poszczególne Komisje Rady Miasta i Gminy Sanniki pozytywnie 

zaopiniowały zarówno uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Sanniki, jak i Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2024. 

Wpłynęły również pozytywne opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, tj. 

Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

8 grudnia 2023 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Sanniki projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Sanniki oraz Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

z dnia 8 grudnia 2023 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 

i Gminy Sanniki projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok oraz możliwości sfinansowania 

deficytu przedstawionego w projekcie. 

 

Następnie Skarbnik Miasta i Gminy Sanniki omówiła Wnioski do projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz wnioski do projektu Uchwały Budżetowej 

Miasta i Gminy Sanniki na rok 2024. Wyjaśniła, że są to drobne zmiany w stosunku do 

projektu budżetu i dotyczą wprowadzenia w roku 2024 środków w kwocie 98.000 zł na 

realizację zadania pn. „Zabezpieczenie przeciwwłamaniowe zabytkowego Pałacu 

w Sannikach – System monitoringu na terenie Zespołu Pałacowo – Parkowego w Sannikach – 

zakup wyposażenia”.  

W 600 wprowadza się następujące wydatki majątkowe: 

Pomoc finansowa w formie dotacji celowej dla Województwa Mazowieckiego 

z przeznaczeniem na dofinansowanie wykonania dokumentacji projektowych dla zadań: 

a) Rozbudowa drogi wojewódzkiej na terenie m. Czyżew w wysokości 75 000 zł, 

b) Rozbudowa drogi wojewódzkiej na terenie m. Szkarada i Brzezia w wysokości 75 000 zł. 

Ponadto w dziale 600 zwiększa się o 100.000 zł plan przedsięwzięcia pn. „Odbudowa dróg na 

terenie Miasta i Gminy Sanniki wraz z odbudową zniszczonej infrastruktury technicznej”. 

Plan zadania po zmianach wynosi 1.700.000 zł. 

W dziale 921 wprowadza się zadanie, które nie zostało zrealizowane w 2023 roku, tj. zadanie 

pod nazwą: „Zabezpieczenie przeciwwłamaniowe zabytkowego Pałacu w Sannikach – 

System monitoringu na terenie Zespołu Pałacowo – Parkowego w Sannikach – zakup 

wyposażenia”. Wartość zdania 120.000 zł. 
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Środki na ww. cele będą pochodziły ze zmniejszenia o 272.000 zł planu zadania pod nazwą: 

„Wykonanie ujęcia wód podziemnych dla potrzeb zasilenia wodociągu gminnego Miasta 

i Gminy Sanniki na działce o numerze ewidencyjnym 48/2, obręb Staropól”. 

Plan po zmianach będzie wynosił 3.050.996,78 zł. 

    

Natomiast we Wnioskach do projektu Uchwały Rady Miasta i Gminy Sanniki w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sanniki w roku 2024 po stronie dochodów 

i wydatków znajdują się wszystkie zmiany, o których mowa była przy okazji Uchwały 

Budżetowej. W załączniku nr 2 dotyczącym aktualizacji przedsięwzięć zmienia się plan zadań  

inwestycyjnych dotyczących budowy studni i odbudowy dróg na terenie Miasta i Gminy 

Sanniki. Ponadto od projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej do dzisiejszego dnia 

nastąpiło kilka zmian, w związku z czym dokonuje się aktualizacji planu dochodów 

i wydatków w roku 2023 celem dostosowania tych planów do aktualnych planów na dzień 

dzisiejszy. 

 

Następnie Rada przeszła do przegłosowania Wniosków do projektu Uchwały Rady Miasta 

i Gminy Sanniki w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sanniki. 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena    

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn    

Autopoprawka została przegłosowana 10 głosami „za”. 

 

Kolejno Rada przegłosowała Wnioski do projektu Uchwały Budżetowej Miasta i Gminy 

Sanniki na rok 2024  

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   



 7 

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena    

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn    

Autopoprawka została przegłosowana 10 głosami „za” 

 

) Uchwałę Nr 373/LXXX/2023 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Sanniki 

 

Pan Przewodniczący przypomniał, że zarówno Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, jak i Uchwała Budżetowa Miasta i Gminy Sanniki na rok 2024 zostały 

pozytywnie zaopiniowane. Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej również są pozytywne. 

 

W dalszej kolejności Rada przegłosowała Uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Sanniki. 

 

Na stan 15 radnych, obecnych na sesji podczas głosowania było 10 radnych. Uchwałę podjęto 

10 głosami „za”, z uwzględnieniem Wniosków do projektu uchwały Rady Miasta i Gminy 

Sanniki w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sanniki, po uprzednim 

zapoznaniu się radnych z Wnioskami do projektu Uchwały Rady Miasta i Gminy Sanniki 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sanniki oraz z Uchwałą 

Nr 3.h./266/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

8 grudnia 2023 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Sanniki projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Sanniki. Opinia pozytywna. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena    

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   
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Olczak Marek     

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn    

 

) Uchwała Budżetowa Miasta i Gminy Sanniki na rok 2024 Nr 374/LXXIX/2023 

 

Na stan 15 radnych, obecnych na sesji podczas głosowania było 10 radnych. Uchwałę podjęto 

10 głosami „za” wraz z Wnioskami do projektu Uchwały Budżetowej Miasta i Gminy Sanniki 

na rok 2024, po uprzednim zapoznaniu się radnych z Wnioskami do projektu Uchwały 

Budżetowej Miasta i Gminy Sanniki na rok 2024 oraz Uchwałą Nr 3.c./261/2023 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 8 grudnia 2023 roku 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki projekcie 

uchwały budżetowej na rok 2024. Opinia pozytywna. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena    

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn    

 

) Uchwałę Nr 375/LXXX/2023 zmieniającą uchwałę Nr 189/XXXIX/2021 Rady Miasta 

i Gminy Sanniki z dnia 28 lipca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Mazowieckiego 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   
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Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena    

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn    

Uchwała została podjęta jednogłośnie 10 głosami „za”,  (5 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

 

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad.6. W interpelacjach i zapytaniach: 

- Radny W. Nowicki poprosił Panią Skarbnik o przekazanie informacji na temat cen za odbiór 

śmieci na przyszły rok. Pan W. Nowicki zapytał również o DPS, szkołę w Lwówku i czy 

Burmistrz rozmawiał ze Starostą w sprawie budynków po weterynarii. 

 

Ad.7. W dyskusji: 

- Radny W. Nowicki stwierdził, że bardzo dobrym posunięciem jest wymiana przyłączy. 

Burmistrz poinformował, że na osiedlu przy ul. Witosa końcówki ulic, gdzie przewiduje się, 

że kiedyś ktoś może pobudować dom, w związku z tym, że teraz powstały tam drogi, są 

podłączone. To też były dodatkowe koszty. 

Radny W. Nowicki zapytał, czy nie będzie opłaty adiacenckiej. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że póki co, nigdzie na terenie naszej gminy nie ma opłaty 

adiacenckiej. Mieszkańcy w większości przypadków nie zdają sobie sprawy z tego, że jest coś 

takiego jak opłata adiacencka i ta opłata jest ogromna. Nie ma w planach wprowadzenia takiej 

opłaty, ale nie wiadomo, czy kiedyś Gmina nie będzie do tego zmuszona. Zapewne wszyscy 

zdają sobie sprawę, że Gmina budując infrastrukturę przy budynkach prywatnych bardzo 

podnosi wartość tych nieruchomości. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że byłoby bardzo niegospodarne, aby Gmina realizując takie 

inwestycje, nie pomyślała i za chwilę z powodu potrzeby uzupełnień, czy remontów, 

niszczyła, to co dzisiaj z takim trudem jest robione.  

 

- Pan Burmistrz powiedział, że do zrobienia od nowa jest ścieżka na ul. Parkowej wzdłuż 

nieistniejącego już zagajnika, gdyż jest ona całkiem zniszczona. Zapewne w pewnym 

momencie zostaną zrobione zdjęcia ścieżki i wystosowane pismo do Nadleśnictwa w sprawie 

partycypacji w jej naprawie.   

 

Ad.8. Odpowiedzi na zapytania udzielił Burmistrz. 

- Odpowiedzi na pytanie dotyczące odbioru odpadów udzieliła Pani Skarbnik. 

Poinformowała, że nie ma jeszcze doprecyzowanych stawek, natomiast Gmina jest już po 

otwarciu ofert. Wpłynęły dwie oferty – z firmy PreZero i z firmy Remondis. Tańszą ofertę 

złożyła firma PreZero. Trwa sprawdzanie ofert. Jednak niezależnie od tego, która firma 

wygra, stawki nie wzrosną. Ceny ofert są zadowalające. Istniał bowiem obawa, że w związku 

z inflacją, ceny wzrosną. Na szczęście tak się nie stało. 

Radny W. Nowicki stwierdził, że opłaty za śmieci są poważnym kosztem dla mieszkańców. 
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- Odnośnie DPS-u Burmistrz poinformował, że sprawa się komplikuje. Okazuje się, że 

Burmistrz nie może po prostu domówić się z przedsiębiorcą. Gmina jest związana 

procedurami, przepisami. Trzeba opracować plany rewitalizacji obiektu, w których należy 

wpleść przyszłego przedsiębiorcę. Trzeba to policzyć, później przedsiębiorcy odliczyć to 

w czynszu. A żeby było jeszcze trudniej, trzeba ogłosić przetarg. Wszystko to powoduje, że 

może to potrwać rok, albo półtora.  

 

- Odnośnie szkoły w Lwówku, przedsiębiorca, który kontaktował się z Burmistrzem, nie 

odezwał się ponownie. W tej chwili jest dwóch potencjalnie zainteresowanych 

przedsiębiorców, z którymi Burmistrz zamierza się spotkać i przedstawić im kwotę za obiekt. 

Przedsiębiorca, który zapłaci tę  kwotę, bierze budynek. Burmistrz dodał, że chcemy, aby było 

to jak najszybciej rozebrane. Ta szkoła w tej chwili straszy. 

 

- Odnośnie budynków po weterynarii, Burmistrz poinformował, że nie rozmawiał jeszcze 

z Panem Starostą, ale myśli, że dzisiaj dojdzie do spotkania. 

 

- Radny R. Grochowski przypomniał, że Burmistrz miał poruszyć z Panem Marszałkiem 

temat rosnącego wkładu Gminy w finasowanie działalności Europejskiego Centrum 

Artystycznego im. Fryderyka Chopina w Sannikach. 

Pan W. Nowicki wtrącił, że bardzo dużo korzystamy z pieniędzy od Pana Marszałka. Dobrze 

byłoby zrobić zestawienie pokazujące, ile środków uzyskaliśmy z tego źródła, aby 

mieszkańcy mogli się z tym zapoznać.  

Radny W. Nowicki wspomniał też o Posterunku Policji w Sannikach, który powinien działać 

w pełnym wymiarze czasu pracy. Przytoczył argumenty za tym przemawiające. 

 

Ad.9. W punkcie Sprawy różne, wolne wnioski i informacje: 

- Pan Przewodniczący poinformował o piśmie, które wpłynęło od Prezydenta Miasta Płocka, 

związane z obszarem funkcjonalnym Miasta Płocka. Chodzi o uzgodnienie, w związku 

z konsultacjami dotyczącymi strategii działania tego tworu, w planach pracy Rady terminu 

poddania pod obrady uchwały w sprawie przyjęcia strategii rozwoju ponadlokalnego dla 

partnerstwa „Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka”. Jest propozycja, aby to się odbyło 

najpóźniej do końca lutego 2024 r.  

Pan Przewodniczący poprosił o określenie, czy Rada ma zając się tym w styczniu, czy 

w lutym. Przewodniczący Rady zasugerował, aby był to miesiąc luty. Do dnia dzisiejszego 

trzeba udzielić odpowiedzi, kiedy Rada Miasta i Gminy Sanniki zajmie się tym tematem. 

Pan Burmistrz zaproponował, aby zrobić to do końca lutego, gdyż trzeba sprawę 

przeanalizować. 

Jednogłośnie ustalono, że Rada zajmie się ww. tematem w miesiącu lutym 2024 r. 

  

- Pan Przewodniczący poinformował o życzeniach świątecznych, które wpłynęły od  Starosty 

Płockiego, Wicestarosty Płockiego i Przewodniczącego Rady Powiatu Płockiego oraz Pani 

Dyrektor Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Mocarzewie. 

Następnie Przewodniczący Rady złożył wszystkim życzenia świąteczne i zaprosił 

mieszkańców na wigilię planowaną na najbliższą niedziele na godz. 17.15. 

Następnie życzenia złożył Pan Burmistrz i w imieniu własnym, Rady Miasta i Gminy Sanniki 

oraz Pani Dyrektor ECA im. F. Chopina w Sannikach również zaprosił wszystkich chętnych 

na wigilię mieszkańców.  

 

- Burmistrz poinformował, że wszystkie drogi przy ul. Witosa będą skończone zgodnie 

z planem, a może nawet wcześniej.  

 

- Pan Burmistrz zaprosił wszystkich na Sylwestra organizowanego w centrum Sannik.  
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- Wracając do tematu inwestycji, Burmistrz powiedział, że na osiedlu Witosa wszystko 

wykonywane jest na czas. Gminie trafiła się firma wyjątkowo dobrze i sprawnie działająca. 

Jest to firma z Barcika. Ulica Wiejska jest już drożna. Wszystko jest tam bardzo dobrze 

zrobione. W Lwówku dla Klubu LUKS „Lwówianka” budowane jest zaplecze. Inwestycja 

opiewa na kwotę ok. 0,5 mln zł. Środki zostały pozyskane od Pana Marszałka Struzika. Ulica 

Wólczyńska jest w trakcie wykonywania. Inwestycja zaplanowana jest na 2 lata. 

 

Posiedzenie opuściła Radna T. Winnicka. 

 

W tym roku rozpocznie się wykonywanie dróg destruktem asfaltowym. Jest to inwestycja 

dwuletnia. Jako pierwszy prawdopodobnie będzie wykonany odcinek drogi w Osmolinie. 

Pozostałe drogi będą robione po nowym roku. Gmina jest w trakcie procedowania kończenia 

dokumentacji na ul. Parkową do Mocarzewa i z Mocarzewa do drogi powiatowej. Gmina 

chce ruszyć również z ul. Fabryczną i z drogą ze Staropola do Osmólska. Burmistrz dodał, że 

na to wszystko otrzymaliśmy promesy, ale nie wiadomo jak to się skończy.  

Pan Burmistrz poinformował, że OSP w Lwówku pozyskała we własnym zakresie, bez 

niczyjej pomocy, samochód lekki, z szybkim natarciem, o pojemności 1000 litrów. Kolejny 

pozyskany samochód to karetka. Miał być on przeznaczony dla OSP w Krubinie, jednak 

pojawił się problem z dostosowaniem takiego auta. Jest to bardzo drogie. Następne pozyskane 

auto to ciężki samochód z pełnym wyposażeniem na potrzeby OSP w Sannikach, na który 

otrzymaliśmy dofinansowanie z UE i od Marszałka. Dofinansowanie wyniosło ponad 

2 mln zł. 

 

Więcej spraw nie podjęto.  

 

Ad.10. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

Protokolant: J. Ambroży-Sitkiewicz      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 


